

HONG KONG

August 16, 2018

有關日前消委會就香港市場的精油產品進行測試報告

日前消委會就香港市場的精油產品進行測試報告,測試市面上30款香薰精油樣本, dōTERRA 薰衣草單方精油為其中一個檢測樣本。消費者委員會 (消委會) 為保障消費者的權 益,定期為各種不同類型的產品進行檢測;他們會在市面上選取不同品牌的同類產品作為測 試,檢查其成份及品質。檢測結果顯示,dōTERRA 薰衣草單方精油沒有驗出任何重金屬、微 生物、防腐劑及化妝品禁用的物質。

膳食用途 − dōTERRA 致力推廣精油知識及正確使用方法。適當地使用・精油能幫助個 人健康。dōTERRA 薰衣草單方精油,符合香港基本食物法例,並且列於美國食品藥品監督管 理局(FDA)公認安全(GRAS)名單中。

香料致敏物 — dōTERRA 精油萃取自天然植物的芳香混合物,然後經過最嚴謹的蒸餾提 取過程,所有精油皆經過「CPTG®專業純正調理級認證」及分批進行一系列的嚴格檢驗,證實 精油內沒有添加物、人造成分、有害污染物,以確保顧客每次收到的精油都符合最優質標準。

消委會的測試報告中指出·dōTERRA 薰衣草單方精油樣本檢出兩款香料致敏物: 甲醇(Methanol)及甲苯(Toluene)。由於這兩種成份並不存在於 dōTERRA 精油分子結構. 我們相信是製作測試樣本及測試過程中所使用的標準試劑之殘留物質。

我們致力維持產品的純度及品質,並保持公開透明的溝通。如有任何疑問,亦可親臨或 致電 dōTERRA 香港分公司查詢。本通知中英文版本如有出入,概以英文版為準。

我們誠邀您登入 Source to you 追本溯源 網站,深入了解 dōTERRA 精油從產地、品種、栽 種、耕作、採收、萃取到成品的嚴格監控程序。您亦可以在網站內的品質報告(GCMS)版面, 輸入您獨特的品質辨識碼 (Quality ID) 來瀏覽獨立經認證的第三方實驗室所做的測試結果。



Source to you 追本溯源



品質報告 (GCMS)





In response to the study of essential oils reported by Consumer Council

A recent study reported by HK Consumer Council regarding essential oils on the market, dōTERRA Lavender Essential Oil is one of the testing models. The council is committed to ensuring product quality and safety by conducting tests on consumer products to provide unbiased comparative test results. As a result, all models were found free of heavy metals, microorganisms, preservatives and some substances prohibited in cosmetics products; the results were satisfactory.

Suitability for Dietary Use

dōTERRA is committed to the proper use of essential oils. When used appropriately, essential oils are an effective tool in personal wellness. dōTERRA Lavender essential oil meets the requirements to be sold as a food in Hong Kong. Additionally, Lavender essential oil is listed on the U.S. Food and Drug Administration (FDA) Generally Recognized as Safe (GRAS) list.

Presence of Fragrance Allergens

dōTERRA essential oils are pure aromatic extracts that are carefully distilled from plants and then subjected to rigorous testing for both purity (absence of non-aromatic or other foreign compounds) and potency (consistent aromatic composition needed to conform to a chemical fingerprint standard). We call this quality protocol Certified Pure Therapeutic Grade® (CPTG), and we apply this mark to our essential oils, indicating that they meet those strict standards. As a result of this process, we can confirm that dōTERRA essential oils are pure and free of preservatives.

A recent study reported by HK Consumer Council regarding essential oils and allergens found that doTERRA Lavender oil contained two fragrance allergens: Methanol and Toluene. While these two constituents are not standard molecular components, we are confident that their presence in the findings is a carry-over from the sample prep and testing.

dōTERRA continues to stand by our dedication to purity and quality, while maintaining full transparency. For enquiry, please visit our will call center or give us a call.

The English version shall always prevail in case of any discrepancy between English and its Chinese translation.